
DCO-Corona-inhuur ten behoeve van 2021 IEE
i Is dit nodig voor de directe pandemiebestrijding?

Antwoord: als gevolg van de coronacrisis is de vraag naar communicatiecapaciteit fors

toegenomen. Een goede communicatie over covid-19 op verschillende dossiers draagt direct

bij aan de pandemiebestrijding. Denk aan de communicatie rondom de CoronaMelder en

bijvoorbeeld de coronavaccinatie.

Gaat het om nieuwe werving? Is het haalbaar om op korte termijn te werven?

Antwoord: Nee, het gaat niet om nieuwe werving. Het gaat om de verlenging van bestaande

inhuur- en detacheringscontracten voor de tijdelijke inzet van functionarissen op diverse

covid-19-dossiers (zie de op 18-02-2021 toegestuurde P x Q onderbouwing).

Sinds de vorige kabinetsperiode zijn er minstens 15 fte meer aan communicatieadviseurs.

Kunnen jullie niet mensen vanuit de bestaande personeelsbezetting vrijspelen?
Antwoord: Ten opzichte van de voorgaan kabinetsperiode is het aantal bewindspersonen

toegenomen van twee naar drie. Dit vergt extra communicatiecapaciteit op reguliere

dossiers. Als gevolg van de coronacrisis is het aantal campagnes en de publiekscommunicatie

fors toegenomen. Vanuit de bestaande personeelshezetting kan geen

communicatiecapaciteit worden vrijgespeeld: reguliere dossiers lopen door en de bestaande

personeelsbezettingen wordt eveneens op coronadossiers ingezet.
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3 Waarom moet dit nu? Dit kan toch in het voorjaar? Moet dit de komende weken worden

uitgegeven?

Antwoord: het gaat om overlopende verplichtingen die in 2020 zijn aangegaan, die in 2020

niet tot realisatie zijn gekomen, maar wel tot betaling komen in 2021. Gezien de bestaande

verplichtingen kan het budgetvoorstel niet wachten tot het voorjaar van 2021 en is dit

voorstel ingediend voor de ISB.
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